
Ympäristötieteiden opiskelijat - MYY ry  
 

Hallituksen kokous 2/2023 

Aika: Maanantai 30.1.2023 klo 18.00 
 
Paikka: Biokeskus 3 kerhohuone (Viikinkaari 1) ja Zoom  
 
Osallistujat: 
Noora Kiviniemi 
Riikka Puska 
Anni Arbelius 
Senni Kaavinen 
Jesse Haapasalo 
Liinu Esterinen 
Kata Laiho 
Essi Kaila 
Tiia-Roosa Kilpinen 
Roosa Hannuksela 
Anna Westerling 
 
Muut jäsenet: 
Mikko Aulio 
Julius Mäkinen 
Lauri Kähkönen 
 
 
Zoom:  
Emmi Aivola, poistui ajassa 20:54 
Emma Jussila, liittyi ajassa 19:28 
 

 

ESITYSLISTA 
 

 

1. KOKOUKSEN AVAUS 
 

ESITYS: Puheenjohtaja avaa kokouksen. 
 

PÄÄTÖS: Avataan kokous ajassa 18:13. 
 

2. KOKOUKSEN LAILLISUUDEN JA PÄÄTÖSVALTAISUUDEN TOTEAMINEN 
 



ESITYS: Todetaan kokous laillisesti koolle kutsutuksi ja päätösvaltaiseksi. 
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 

3. ESITYSLISTAN HYVÄKSYMINEN 
 

ESITYS: Hyväksytään esityslista (liite 1) kokouksen työjärjestykseksi.  
 

PÄÄTÖS: Hyväksytään esityksen mukaisesti. 
 
 

4. ILMOITUSASIAT 
 

Myy osallistuu Origon vujusitseille, jos vielä voidaan ilmoittautua. Kata ja Liinu menevät 
edustamaan Metsäylioppilaiden vujuille. Kertsi on siivottu yhdessä Symbioosi ry:n kanssa. 
Fuksitoimikunta on aktivoitumassa ja kokoustaa ehkä 31.1.2023. Myös kalastuskerho 
Vimmat on aktivoitunut.  

 
 

5. MMYL 
 

Käydään läpi MMYL:n tulevaa ylimääräistä yhdistyksen kokousta. 
 
ESITYS: MMYL:n yhdistyksen kokouksen päivämäärä on 20.2. Päätetään edustajat 
kokoukseen. Kokouksen tarkoituksena keskustella MMYL:ssä tapahtuneesta tilanteesta, 
selkeyttää liiton toimintaa, tehdä toiminnasta avoimempaa ja keskustella siitä, voiko 
tapahtuneeseen liittyvä henkilö toimia MMYL:n taloudenhoitajana tulevalla kaudella. 
Kokoukseen mahtuu mukaan useampi MYY ry:n hallituksen jäsen. 
 
PÄÄTÖS: Noora, Emmi, Essi, Riikka, Liinu, Roosa ja Tiia-Roosa osallistuvat kokoukseen. 
 

6. BIOSFÄÄRI 
 

ESITYS: Biosfäärin vuosikokous on 23.2. klo 18. Päätetään edustajat kokoukseen. 
 
PÄÄTÖS: Tiia-Roosa menee Biosfäärin puolesta. MYY ry:tä menee edustamaan Noora ja 
Roosa. 
 
 

7. JÄSENREKISTERI 
 
Emma on siivonnut vanhaa jäsenrekisteriä ja Kata on saanut oikeudet sinne. Vuoden 
tavoitteena on tehdä jäsenrekisteriuudistus, mutta vielä projekti on vaiheessa. 

 
 

8. OPINTOASIAT 
 
Biosfäärin opintotoimikunnan kokous on 1.2.2023. Roosa ja Emmi ovat menossa 
kokoukseen. Roosa on miettinyt syksylle ECGS-maistereiden ja y-kandin opiskelijoiden välistä 



keskustelutilaisuutta. Keskusteltiin myös vaihtoehdoista kevään opintotapahtumaksi. 
Ehdotettu esim. lukupiiriä, rästitehtävien tekopäivää, yleistä keskustelutilaisuutta y-kandin 
opintoasioista tai keskustelutilaisuutta muiden maisteriohjelmien opiskelijoiden kanssa. 
Roosa pohtii eri vaihtoehtoja ja näistä päätetään myöhemmin. 
 
 

9. TYÖELÄMÄASIAT 
 

Viikki Food Design Factory on ottanut yhteyttä ekskursioon liittyen. Alustava päivämäärä on 
20.2. klo 12-14 ja ekskursiolle mahtuu 20 henkilöä. Tarkemmat tiedot selviävät myöhemmin. 

 
Lisäksi keskusteltiin siitä, millaisia työelämätapahtumia voitaisiin jatkossa pitää ja mihin 
kohteisiin voitaisiin mennä. Keskusteltiin myös siitä, missä kanavassa olisi paras kysyä 
opiskelijoilta toiveita. Anni pohtii, mikä olisi paras keino toiveiden kysymiseen.  
 

 
10. KERHOTOIMINTA  

 
Lintukerho ja Ripa ovat suunnitelleet 24 h -lintutalkoita. Ajankohdaksi on päätetty 4.-
5.5.2023. Alustava suunnitelma ja tarkemmat tiedot selviävät myöhemmin. 

 
Liikuntakerho järjestää kyykkätreenit MYO:n ja EKY:n kanssa 31.1.2023. 
 
Lauri haluaisi perustaa olutkerhon. Kerhon perustaminen pitää hyväksyä vaalikokouksessa, 
jonka vuoksi virallista kerhoa ei voida järjestää juuri nyt, vaan kerhon tulee toimia 
epävirallisena kerhona seuraavaan vaalikokoukseen saakka.  
 
Vimmat järjestävät Sea Life-tapahtuman. Tapahtuma on mahdollisesti 17.2. tai 18.2.2023. 
Tarkka ajankohta tarkentuu myöhemmin. Lisäksi Vimmat järjestää Megazone-tapahtuman. 
Alustava päivämäärä on 14.3. Tapahtuma järjestetään omakustanteisesti ja muutkin kuin 
Vimman jäsenet saavat osallistua. Tapahtumasta tulee myöhemmin tietoa ja Facebook-
tapahtuma. 

 
Huomautettiin myös, että MYY ry:n nettisivuilla on vielä väärä puheenjohtaja ainakin 
Vimmojen osalta. Essi päivittää nettisivujen tiedot.  

 
 

11. LEVÄPERÄINEN 
 
Nooralla ja Antilla on kokous suunnitteilla. Kokouksen tarkoituksena on, että Noora perehtyy 
Leväperäisen toimintaan. 
 
 

12. ESITETTÄVÄT ASIAT 
 
12.1. Agronomiliiton ainejärjestöilta  
 
Ainejärjestöilta pidetään 14.3. klo 17-18:30. Iltaan voi mennä 2-3 edustajaa MYY:n 
hallituksesta.  
 



ESITYS: Anni Arbelius menossa opiskelijavaliokunnan puolesta. Toimintakertomus, 
toimintasuunnitelma ja perustietolomake pitää lähettää Agronomiliitolle ennen kokousta. 
Päätetään, ketkä menevät edustamaan MYY ry:tä. 
 
PÄÄTÖS: Päätetään, että Kata, Liinu ja Essi menevät ainejärjestöiltaan MYY ry:n puolesta. 
 
12.2. Toimintasuunnitelma ja vuoden painopisteet 
 
Noora ja Tiia-Roosa ovat keskustelleet toimintasuunnitelmasta ja painopisteistä kaksin 
keskeisessä kokouksessa. Painopisteiksi Noora ehdotti MYY:n dokumenttien, 
haalarimerkkien, kalentereiden ym. arkistointia, koronan jälkeistä perinteiden elvyttämistä 
sekä jäsenrekisterin uudistamista.  

 
Toimintasuunnitelma on jaettu toimihenkilöille ja hallituslaisille täytettäväksi. 
Toimintasuunnitelma tulee olla täytettynä viikon sisään tästä kokouksesta. Pohditaan 
painopisteitä vielä ja päätetään näistä myöhemmin. Ehdotettu painopisteeksi myös HYY:n 
tuomista lähemmäs MYY ry:n toimintaa.  

 
PÄÄTÖS: Hyväksytään painopisteiksi arkistoinnin ja perinteiden elvyttäminen sekä 
järjestelmien päivitys ja kehitys. Päätetään jatkaa kolmannen painopisteen pohtimista 
Telegramissa, jossa myös päätetään asiasta.  
 
12.3. Hedda Gabler eli pupu 
 
HYY ilmoitti, että Pupun avaimet voi hakea heidän toimistoltaan. Vanhat avaimet, joiden 
toimikautta on jatkettu, ovat jo toiminnassa. Myös kerhojen vastuuhenkilöille saatiin 
kulkuluvat. Huomautettiin myös, että kulkuluvan noutaminen maksaa 6,5 e, jos ei ole 
fyysistä opiskelijakorttia. Vaihtoehtoina käyttää fyysistä opiskelijakorttia tai päivittää jonkun 
vanhan kulkuluvallisen kortti.  
 
Keskusteltiin myös viestistä, joka tullut HYY:n järjestöasiantuntija Janne Salokoskelta. Viestin 
mukaan Pupun käyttöaste ei ole riittävän suuri, minkä vuoksi oikeus tilan käyttämiseen voisi 
jatkossa loppua. Lisäksi viestissä huomautettiin, ettei myönnettyä kalustetukea olla käytetty 
ja tilaa käyttävien järjestöjen kesken tulisi perustaa komitea. Viestistä on keskusteltu 
Whatsapp-ryhmässä, jossa Noora ja muita Pupun käyttäjien edustajia on. Jannelle on jo 
muiden järjestöjen puolesta vastattu, että Pupua käytetään runsaasti.  
 
Keskusteltiin myös siitä, että muun muassa Viikkispeksi käyttää Pupua paljon, minkä vuoksi 
emme ole voineet varata Pupua MYY ry:n käyttöön. Lisäksi puheenjohtaja kertoi, että 
MMYL:n olisi pitänyt hoitaa Pupu-komitean perustamista. Myöskään kalustetuesta ei ole 
ollut tietoa, sillä pandemian aikana tietoja on hävinnyt. Noora vastaa Jannen viestiin MYY 
ry:n puolesta. Komitean järjestämisestä keskustellaan Biosfäärin kesken. 
 

Emma Jussila liittyi kokoukseen ajassa 19:28. 
 
12.4. Biokeskus 3 kerhohuone eli kertsi 
 
Torstaina 26.1. järjestettiin Symbioosi ry:n kanssa kertsisiivous. Tila on nyt paljon siistimpi. 
MYY sai lisätilaa säilytykseen. Nyt kuivaruokakaappi ja sen vieressä oleva säilytyskaappi ovat 
järjestyksessä. MYY:n arkisto on myös siistitty. Lukolliseen kaappiin saatiin lisää tilaa, mutta 
kaappi tarvitsee vielä järjestelyä. Anna ja Amel päivittivät ruokatarvikkeiden määrät Excel-



taulukkoon. Keskustelua on ollut Symbioosi ry:n kanssa yhteisestä varastotilasta, jota 
Symbioosi ry: on hoitanut. Juha Voipio on Biokeskus 3 tilavastaava yliopiston puolelta, joten 
hänen kanssaan keskustellaan asiasta. Lisäksi kertsin säilytystilaa on tarkoitus tasata, sillä 
tällä hetkellä MYY ry:llä on huomattavasti vähemmän säilytystilaa Symbioosiin verrattuna. 
Noora esitteli MYY ry:n kaapit ja kertoi niiden sisällöistä ja käytänteistä. Muistutettu, että tila 
tulee säilyä siistinä ja turhat tavarat on vietävä pois.  

 
12.5. Muiden järjestöjen tulevien vujujen lahjat 
 
Noora ja Riikka ovat menossa MAO:n vuosijuhlille. Lahjaksi harkittu lahjoitusta 
Luonnonperintösäätiölle tai Suomen luonnonsuojeluliitolle. Liinu ja Kata ovat menossa 
metsäylioppilaiden vuosijuhlille. Lahjaksi harkittu lahjoitusta Luonnonperintösäätiölle. 
Origon vujusitsien lahjoista keskusteltiin, mikäli sinne mennään. Keskusteltiin myös yleisesti 
vuosijuhlille vietävistä lahjoista. Ehdotettiin muitakin vaihtoehtoja kuin lahjoituksia, kuten 
kokouseväisiin käytettävää kahvilalahjakorttia.  
 
PÄÄTÖS: Päätetään, että vuosijuhlille edustamaan menevät voivat päättää myöhemmin, 
minkä lahjan vievät. Budjetiksi päätettiin viime kokouksessa 25 €. 
 
 

Aloitetaan kokoustauko ajassa 19:42.  
Jatketaan kokousta ajassa 19:51.  
 

 
13. TALOUS 

 
 

13.1. Vuoden 2023 talousarvio 
 

Vuoden 2023 talousarvion on työn alla. Työstämässä ollut nykyinen taloudenhoitaja 
Emmi, puheenjohtaja, varapuheenjohtaja sekä viime vuoden taloudenhoitaja Emma. 
Talousarvio valmistuu vuosikokoukseen mennessä, jossa se esitellään. 

 
13.2. Talouden tilanne  
 

Tilillä on rahaa 9581,28 €. 
 

13.3. Saapuneet laskut ja muut maksut 
 

ESITYS: Hyväksytään alla olevat laskut ja maksut. 
 
PÄÄTÖS: Ei saapuneita laskuja tai muita maksuja. 
 

 
13.4. Muut talousasiat 
  

Karonkan epäonnistuneesta keilauksesta saatiin korvauksena rahat takaisin. 
 
Talousasioille on hankittu oma sähköpostiosite: myy-taloudenhoitaja@helsinki.fi . 
Kaikki maksuliikenteeseen liittyvä tulee jatkossa lähettää kyseiseen sähköpostiin. 
Tämä pitää päivittää myös nettisivuille. Essi hoitaa. Myös Nooralla ja Tintillä pääsy 
sähköpostiin. 



 
Emmi kertoi kulukorvausten pelisäännöistä. Kulukorvaukset anotaan kuun loppuun 
mennessä, jotta kirjanpidon tekeminen onnistuu. Kun ostetaan, otetaan 
mahdollisimman vähän kuitteja, jotta kirjanpito pysyy selkeänä. Lisäksi kuittien 
minimoinnin lisäksi minimoidaan myös maksavien ihmisten määrä. Jos maksaa MYY 
ry:n pankkikortilla, otetaan kuitista kuva ja lähetetään taloudenhoitajan sähköpostiin. 
Jos maksaa omalla kortilla, lähetetään taloudenhoitajan sähköpostiin kuva kuitista 
sekä täytetty kulukorvauslomake. 
 
Emmi kertoi myös tapahtumamyynnin pelisäännöistä. Tapahtumissa tärkeää laskea 
käteiskassa ennen ja jälkeen tapahtuman sekä pitää listaa myydyistä tuotteista. Emmi 
laittaa tapahtumatiimille jakoon kulukorvauksiin ja tapahtumamyyntiin liittyvät asiat. 
Keskusteltiin myös tapahtumamyynnin myydyistä tuotteista. Näitä varten ollut kansio 
myyn ruskeassa kaapissa. Siirretään kansio lukolliseen hallituskaappiin ylähyllylle.  
 
Emmi muistuttaa myös, että tapahtumia järjestettäessä tapahtuman budjetti 
määritellään talousarvion mukaan ja esitellään hallituksen kokouksissa ennen 
tapahtumaa. Sama koskee kerhojen tapahtumia. Myös alle 50 euron ostoksista hyvä 
tehdä esitys hallituksen kokouksessa. 50 euroa suurempien rahasummien käytöstä 
tehtävä budjettiesitys. 
 
Emmi kertoi myös Holvi-tilistä, jota on käytetty historiikkien tilaamiseen. Tilillä on tällä 
hetkellä noin 80 € ja palvelumaksuja veloitetaan kuukausittain, vaikka mitään 
tapahtumia ei ole. Taloudenhoitaja ehdottaa, että tililtä siirretään rahat ainejärjestön 
tilille ja Holvi lakkautetaan. Esitetään, että Holvi lakkautetaan. 
 
PÄÄTÖS: Päätetään lakkauttaa Holvi-tili.  

 
 
 

14. MENNEET TAPAHTUMAT 
 

14.1. WWF excu.  

Tapahtuma oli onnistunut ja paikalla 27 osallistujaa. Esityksen piti pääsihteeri Liisa 
Rohweder. Halukkaita tapahtumaan olisi ollut enemmänkin.  

14.2. Valtaisan luonnontalouskoneiston keikka Tiivistämöllä ja yhteislähtö tapahtumaan.  

Yhteislähdössä 7 henkeä, keikalla n. 300 henkeä.  

 

15. TULEVAT TAPAHTUMAT 
 

15.1. MYY ry:n peli-ilta  
 

Järjestetään 7.2.2023 Coolheadilla. 
 
15.2. MYY:n nousiainen  
 

Sään ja lumen salliessa mennään pulkkamäkeen ja klo 20 eteenpäin Pupulle, jossa 
tarjoillaan pullaa ja kaakaota. Ohjelmassa rentoa hengailua Pupulla.  



 
15.3. Viikki Food Design Factory ekskursio 20.2. klo 12-14 
 

Käsitelty kohdassa työelämätapahtumat. 
 
15.4. BiTa  
 

Tapahtumajärjestäjien kanssa keskusteltu viime viikolla, sillä MYY:tä ei alun perin oltu 
huomioitu paikkakiintiöiden jaossa. Myöhemmin meille annettiin 15 paikkaa, mutta 
neuvoteltiin tästä vielä, koska jako ei ollut jäsenmäärän mukainen. Neuvottelujen 
tuloksena saatiin MYY:lle 23 paikkaa.  
 
Tapahtuman ilmoittautumislinkki ei toiminut 30.1. ja uusi yritys on 31.1.2023. Tästä 
tiedotetaan opiskelijoita heti, kun saadaan lisätietoa BiTalta. 
 
Biosfääri on aiemmin järjestänyt yhteiskuljetukset BiTa:an, mutta ei aio järjestää tänä 
vuonna. Keskusteltiin siitä, järjestetäänkö a) kuljetus, b) menevätkö sinne menijät 
itsenäisesti vai c) järjestetäänkö kuljetus muiden järjestöjen kanssa.  
 
Keskusteltiin myös kustannuksista. BiTa todennäköisesti veloittaa MYY ry:tä ja MYY 
veloittaa BiTa:an lähtijöitä. 
 
PÄÄTÖS: Päätetään, ettei järjestetä yhteiskuljetusta BiTa:an, vaan osallistujat 
hoitavat kuljetuksensa itse. Emma ja Emmi pohtivat vielä sitä, miten antavat 
osallistujille maksuohjeet ja miten seuraavat, että kaikki maksavat maksun. 

 
15.5. kaverisitsit 
 

Sitsit järjestetään 24.2. Alina-Salissa. Lipunmyynti ja lisätietoa tapahtumasta tulossa 
kuluvalla viikolla. Senni ja Jesse esittelivät sitsien budjetin (liite 2). Keskusteltiin lisäksi 
tapahtumaan tulevien nakkeiljoiden lippujen hinnasta.  
 
Muistutettiin myös siitä, että loppusiivoamiseen kannattaa nimetä henkilöt. 
 
PÄÄTÖS: Hyväksytään sitsien budjetti (liite 2). Päätetään, että sitsaavat nakkelijat 
saavat lipun puoleen hintaan ja ei-sitsaavat saavat ilmaiseksi. Myös laulunjohtajat 
saavat liput puoleen hintaan.  
 

 
15.6. MYY-IK-Vasara sitsit 
 

Järjestäjät kokoustavat 1.2. Muilta osin tapahtuman järjestäminen ei ole edennyt ja 
tila on edelleen etsinnässä. Päätetään sitsien budjeteista seuraavassa kokouksessa. 

 
15.7. Kotiviinikisa  
 

Grundi on varattu ja Mimosan yhteystiedot on välitetty eteenpäin. Viime vuonna 
palkintosponsorina ollut The Good Guys kombucha. Riikka selvittää sponsoreita tälle 
vuodella. Ekskutiimi selvittelee myytäviä kotiviinikisoihin. 

 
15.8. Vappusillis. 



 
Palataan budjettiin ja tapahtuman järjestämiseen myöhemmin.  

 
15.9. Luonnonsuojelulaki 100 v. juhlistus 
 

Vimmat järjestää tapahtuman ja Pupu on varattu 17.3. Myös Symbioosilta kysytty, jos 
haluaisivat järjestää tapahtumaa yhdessä. Vastausta ei ole tullut. Keskusteltiin 
tapahtuman ruuista ja päätetään myöhemmin, hoitaako keittiötiimi vai ekskutiimi 
ruuat. Vimmojen puheenjohtaja Lauri esitti, että käsityökerho voisi tehdä näyttelyn eri 
lajeista, jotka luonnonsuojelulailla on pelastettu. Lisäksi lintukerho voisi tulla paikalle 
pitämään visailua. Vimmat järjestää myös ongintaa. Lauri ottaa yhteyttä kerhoihin ja 
tapahtuman järjestäjät kokoustavat myöhemmin.  

 
Emmi Aivola poistui ajassa 20:54. 

 
15.10. Pikkulaskiainen 
 

Tänä vuonna MYY ry:llä ei ole pikkulaskiaislippuja.  
 
15.11. Virkailijavaihtarit 
 

Noora ja Tiia-Roosa laittavat viestiä ajankohdasta ja lisätiedoista. Tarkoitus järjestää 
Lammilla yön yli.  

 
15.12. Muut tapahtumat 
 

Vimmat aikovat järjestää Beer Pong turnauksen 20.3. Lauri yrittää varata kattosauna 
Sivistyksen. Lauri ja tapahtumavastaavat katsovat tilavarausta ja Kide-tapahtuman 
tekemistä. Ehdotettu, että tapahtumaa jaetaan myös eteenpäin muille Viikin 
ainejärjestöille tai Biosfäärille. Keskusteltiin myös siitä, voisiko tapahtumaan hakea 
alkoholijuomia Tallinnasta. 
 
PÄÄTÖS: Tapahtuman järjestäjät miettivät, suunnataanko tapahtuma vain MYY:lle 
vai myös muille Viikin ainejärjestöille. Keskustellaan ja päätetään juomien 
hankkimisesta myöhemmin.  

 
16. TIEDOTUSASIAT 

 
15.1. TOP 3 

1. Viikki food design factory eksku 20.2. klo 12-14.  
2.  MYY:n peli-ilta 7.2. klo 18  
3. Kertsi siivottu! Siivoa omat jälkesi ja muista hakea löytötavarasi.  

 
15.2. Muut tiedotusasiat 
 

Keskusteltiin Halko TOP 3:n sekä kuukausitiedotteen jakamisesta.  
 
PÄÄTÖS: Päätetään, että Halko TOP 3 jaetaan jatkossa Telegramiin sekä Istagramiin 
ja kuukausitiedote sähköpostiin sekä Facebookiin. 

 

17. MUUT ESILLE TULEVAT ASIAT 



 
Keskusteltiin Origon vujuista. Ilmoittautumispäivämäärä meni ohi, koska info tuli niin 
myöhään.  

MMYL:ltä kyselty ylimääräisten juomien myymisestä MYY:lle. MMYL voisi myydä 2 lavaa 
olutta, 5 lavaa siideriä, 9 pulloa salmaria yhteishintaan 260 €. Senni kysyy vielä, onko 
juomissa päiväystä jäljellä.  

Loimun kokouksen ajankohta tulisi päättää. 

PÄÄTÖS: Päätetään, ettei osallistuta Origon vujusitseille. Päätetään MMYL:n ylimääräisten 
juomien ostamisesta myöhemmin. Jatketaan keskustelua Loimun kokouksesta 
Telegramissa ja päätetään ajankohdasta siellä.  

 

18. SEURAAVA HALLITUKSEN KOKOUS 
 

ESITYS: Päätetään seuraavan hallituksen kokouksen ajankohta.  
 

PÄÄTÖS: Päätetään seuraava kokous ennen vuosikokousta. Tarkka ajankohta sovitaan 
myöhemmin Telegramissa. 
 

19. KOKOUKSEN PÄÄTTÄMINEN 
 
Päätetään kokous ajassa 21:25. 
 
 
 
 
 
 
 
 
––––––––––––––––––––––––––                     –––––––––––––––––––––––––– 
Tiia-Roosa Kilpinen, puheenjohtaja 2023   Anna Westerling, sihteeri 2023  
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Allekirjoituspäivä: 2023-02-27 - 9:05:29 GMT - Ajan lähde: palvelin

Asiakirja on lähetetty allekirjoitettavaksi henkilölle anna.westerling@helsinki.fi.
2023-02-27 - 9:05:30 GMT

anna.westerling@helsinki.fi on katsonut sähköpostiviestin.
2023-02-27 - 10:13:09 GMT

Allekirjoittaja anna.westerling@helsinki.fi lisäsi nimen allekirjoittaessaan käyttäjänä Anna Westerling.
2023-02-27 - 10:15:36 GMT

Anna Westerling (anna.westerling@helsinki.fi) on allekirjoittanut asiakirjan sähköisesti.
Allekirjoituspäivä: 2023-02-27 - 10:15:38 GMT - Ajan lähde: palvelin

Sopimus suoritettu loppuun.
2023-02-27 - 10:15:38 GMT
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